



Supplier Self-Assessment 2023

1. Company data

Company	Beck Sensortechnik GmbH	Country/Country	Germany
Street	Ferdinand-Steinbeis-Str. 4	Place	71144 Steinenbronn, Germany
Post Office Box	1131		71140 Steinenbronn, Germany
Commercial Register	Stuttgart	Register No.	HRB 776485
Website	www.beck-sensors.com	founded	1955
Locations	1	DUNS No.	34-341-5392
		Electrical and Electronic Equipment Act	WEEE Reg. No. DE 60066746

2. Business areas

Development and production of pressure switches and pressure transmitters.

We ask for your understanding that we cannot specify any reference customers.

3. Contact persons

Department	Name	Telephone	Email
		+49 7157-5287	...@beck-sensors.com
Headquarters		...-0	info@...
Sales & Marketing		...-15	sales@...
Order Processing		...-12	auftragszentrum@...
Purchasing	Mr. Robert Beinschrodt	...-26	purchase@...
Managing Director / CEO	Mr. Rainer Beck	...-0	info@...
Director Sales & Marketing	Mr. Christian Kreuzer	...-14	kreuzer@...
Technical Director	Mr. Dierk Astfalk	...-18	astfalk@...
Quality Management Officer	Mr. Ralph Weigl	...-39	weigl@...

4. Key figures

Fiscal year	2022	2021	2020	2019	2018
Sales (€ million)	11,9	12,8	10,3	10,4	11,0
Export share (%)	68	60	58	58	55
Employees	70	70	70	70	70



5. Bank Details / VAT ID No.

Bank Name and location	Commerzbank AG
SWIFT / BIC	COBADEFFXXX
IBAN EURO Account	DE70600400710876179300
IBAN US\$ Account	DE70 6004 0071 0876 1793 00
IBAN GBP Account	DE70 6004 0071 0876 1793 00

UID / VAT	DE 339 027 502
------------------	----------------

6. Important links

General Terms and Conditions	https://www.beck-sensors.com/agb/
Privacy policy	https://www.beck-sensors.com/datenschutz/
Imprint	https://www.beck-sensors.com/impressum/

7. Liability Insurance Coverage

There is liability insurance coverage for public liability and product liability at a flat rate for personal injury and property damage up to EUR 10 million.

8. AEO-F Customs Permit

We have been registered with the Customs Authorities Office in Stuttgart as AEOF (Authorised Economic Operator for Customs Simplifications / Security) under the authorisation number DE AEOF 130750 since 2 May 2021.

9. Quality Management

We are certified according to ISO 9001:2015.
(A current ISO9001:2015 certificate can be found on our website in the download section under <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

10. Environmental Management

We are certified according to ISO 14001 and also include this point in our Code of Conduct and our Corporate Guidelines.
(A current ISO14001 certificate can be found on our website in the download section under <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

11. REACH & RoHS Compliance

We do not use substances that fall under Directives 2011/65/EU (RoHS 2) and 2015/863/EU (RoHS 3), and our supplied items do not contain RoHS 2 and RoHS 3 listed substances above the specified limits.

On the basis of the REACH regulation, we inform you that in the products purchased by us for the pressure monitors of the 901 series, 903, 908, 911 and 981, which are made with a pressure connection from the material CW617N (brass), lead in the amount of 1.6 % – 2.5 % is contained as an alloying component, which is above the threshold of 0.1%. When the product is used as intended, no lead is released.



All other products purchased by us do not contain substances of very high concern (SVHC) on the candidate list that exceed 0.1% in accordance with Article 33 of the REACH Regulation (Regulation (EC) No 1907/2006).

(Current certificates can be found on our website in the download section under <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

12. UKCA Compliance

Our pressure switches and pressure transmitters are in conformity with the listed UK statutory requirements and designated BS standards.

(A current UKCA certificate can be found on our website in the download section under <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

13. TSCA Compliance

Our products and their packaging do not contain any bioaccumulative persistent toxic chemicals (PBT) and do not contain any TSCA (hazardous) substances in the form of PBT according to the legally applicable rules of the Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6 (h) from 17.05.2021.

(Current certificates can be found on our website in the download section under <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

14. Conflict Minerals

We oblige our subcontractors to avoid conflict minerals in accordance with the currently applicable laws.

15. Code of Conduct

We have a code of conduct in our corporate guidelines and oblige our suppliers to adhere to them as well or to maintain an in-house code of conduct that is consistent with the statements of our code.


16. Act on the Regulation of the General Minimum Wage (MiLoG)

We confirm compliance with the regulations in accordance with the Act on the Regulation of the General Minimum Wage (MiLoG) according to the currently valid version. This applies to our company as well as to suppliers and other third parties with whom we have a business relationship.

This Supplier Self-Assessment covers the mostly required information.

Please understand that we can only provide further, individual additional information in exceptional cases.

Place, Date	Steinenbronn, January 13 th , 2023
-------------	---

Name	Christian Kreuzer
Function	Director Sales & Marketing
Signature and stamp	 Beck Sensortechnik GmbH D-71140 Steinenbronn - Postfach 1131 D-71144 Steinenbronn - Ferdinand-Steinbeis-Str. 4



Lieferantenselbstauskunft 2023

1. Unternehmensdaten

Firma/Company	Beck Sensortechnik GmbH	Land/Country	Deutschland
Strasse/Street	Ferdinand-Steinbeis-Str. 4	Ort	71144 Steinenbronn
Postfach	1131		71140 Steinenbronn
Handelsregister	Stuttgart	Register Nr.	HRB 776485
Webseite	www.beck-sensors.com	Gegründet	1955
Standorte	1	DUNS Nr.	34-341-5392
		Elektrogesetz	WEEE-Reg.-Nr. DE 60066746

2. Geschäftsfelder

Herstellung von Druckwächtern und Drucksensoren.

Wir bitten um Verständnis, dass wir keine Referenzkunden angeben können.

3. Ansprechpartner

Abteilung	Name	Telefon +49 7157-5287	E-Mail ...@beck-sensors.com
Zentrale		...-0	info@...
Vertrieb		...-15	sales@...
Auftragsbearbeitung		...-12	auftragszentrum@...
Einkauf	Hr. Robert Beinschrodt	...-26	einkauf@...
Geschäftsführer / CEO	Hr. Rainer Beck	...-0	info@...
Direktor Vertrieb & Marketing	Hr. Christian Kreutzer	...-14	kreutzer@...
Technische Leitung	Hr. Dierk Astfalk	...-18	astfalk@...
Qualitätsmanagementbeauftragter	Hr. Ralph Weigl	...-39	weigl@...

4. Kennzahlen

Geschäftsjahr	2022	2021	2020	2019	2018
Umsatz (Mio €)	11,9	12,8	10,3	10,4	11,0
Exportanteil (%)	68	60	58	58	55
Mitarbeiter	70	70	70	70	70



Beck Sensortechnik GmbH
Ferdinand-Steinbeis-Strasse 4
D-71144 Steinenbronn
Germany

5. Bankverbindung / Umsatzsteuer-Id-Nr.

Bank	Kreissparkasse Esslingen-Nürtingen
SWIFT / BIC	ESSLDE66
IBAN EURO Konto	DE33 6115 0020 0057 0119 70
IBAN US\$ Konto	DE48 6115 0020 0220 2707 51
IBAN GBP Konto	DE87 6115 0020 0220 2701 46

UID / VAT	DE 339 027 502
------------------	----------------

6. Wichtige Links

Allgemeine Geschäftsbedingungen	https://www.beck-sensors.com/agb/
Datenschutzerklärung	https://www.beck-sensors.com/datenschutz/
Impressum	https://www.beck-sensors.com/impressum/

7. Versicherungsschutz

Es besteht Versicherungsschutz für Betriebshaftpflicht und Produkthaftung pauschal für Personen- und Sachschäden bis 10 Mio. EUR.

8. AEO-F Zollbewilligung

Wir sind als AEOF (Zugelassener Wirtschaftsbeteiligter Zollrechtliche Vereinfachungen / Sicherheit) unter der Bewilligungsnummer DE AEOF 130750 seit 02. Mai 2021 beim HZA Stuttgart registriert.

9. Qualitätsmanagement

Wir sind zertifiziert nach ISO 9001:2015.

(Ein aktuelles ISO9001:2015 Zertifikat finden Sie auf unserer Webseite im Bereich Download unter <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

10. Umweltmanagement

Wir sind zertifiziert nach ISO 14001 und führen diesen Punkt auch in unserem Verhaltenskodex bzw. unseren Unternehmensleitlinien.

(Ein aktuelles ISO14001 Zertifikat finden Sie auf unserer Webseite im Bereich Download unter <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

11. REACH & RoHS Konformität

Wir verwenden keine Stoffe die unter die Richtlinien 2011/65/EU (RoHS 2) und 2015/863/EU (RoHS 3) fallen, und unsere gelieferten Artikel enthalten keine RoHS 2 und RoHS 3 gelisteten Stoffe oberhalb der angegebenen Grenzwerte.



Auf der Grundlage der REACH-Verordnung informieren wir Sie, dass in den von uns bezogenen Erzeugnissen für die Druckwächter der Baureihen 901, 903, 908, 911 und 981, die mit einem Druckanschluss aus dem Material CW617N (Messing) hergestellt sind, Blei i.H. von 1,6 % – 2,5 % als Legierungsbestandteil enthalten ist, was über dem Schwellenwert von 0,1% liegt. Bei bestimmungsgemäßer Verwendung des Erzeugnisses wird kein Blei freigesetzt.

Alle anderen von uns bezogenen Erzeugnisse enthalten keine besonders besorgniserregenden Stoffe (SVHC) der Kandidatenliste, die über 0,1 % gemäß Art. 33 der REACH-Verordnung (Verordnung (EG) Nr. 1907/2006) liegen.

(Aktuelle Zertifikate finden Sie auf unserer Webseite im Bereich Download unter <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

12. UKCA Compliance

Unsere Druckwächter und Druckmessumformer entsprechen gesetzlichen Anforderungen und BS Normen in Grossbritannien.

(Aktuelle UK-Konformitätserklärungen finden Sie auf unserer Webseite im Bereich Download unter <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

13. TSCA Konformität

Unsere Produkte und deren Verpackungen enthalten keine bioakkumulativen persistenten toxischen Chemikalien (PBT) und enthalten auch keine TSCA (Gefahr-)Stoffe in Form von PBT nach den ab 17.05.2021 rechtsgültigen Regeln des Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6 (h).

(Aktuelle TSCA-Konformitätserklärungen finden Sie auf unserer Webseite im Bereich Download unter <https://www.beck-sensors.com/downloads/zertifikate/>)

14. Konfliktminerale

Wir verpflichten unsere Unterlieferanten gemäß den aktuell gültigen Gesetzen zur Vermeidung von Konfliktmineralien.

15. Verhaltenskodex

Wir führen einen Verhaltenskodex in unseren Unternehmensleitlinien und verpflichten unsere Lieferanten, sich ebenfalls an diesen zu halten oder aber einen hauseigenen Verhaltenskodex zu führen, welcher sich mit den Aussagen unseres Kodex deckt.


16. Gesetz zur Regelung des allgemeinen Mindestlohn (MiLoG)

Wir bestätigen die Einhaltung der Regelungen entsprechend dem Gesetz zur Regelung des allgemeinen Mindestlohn (MiLoG) nach aktuell gültiger Fassung. Dies gilt sowohl für unser Unternehmen wie auch für Lieferanten und andere Dritte, mit denen wir eine Geschäftsverbindung haben.

Diese Lieferantenselbstauskunft deckt die zumeist erforderlichen Informationen ab.

Bitte haben Sie Verständnis dass wir darüber hinaus nur in Ausnahmefällen weitere, einzelne Zusatzinformationen geben können.

Ort, Datum	Steinenbronn, 13. Januar 2023
------------	-------------------------------

Name	Christian Kreuzer
Funktion	Direktor Vertrieb & Marketing
Unterschrift und Firmenstempel	 Beck Sensortechnik GmbH D-71140 Steinenbronn - Postfach 1131 D-71144 Steinenbronn - Ferdinand-Steinbeis-Str. 4